
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół 

 

 
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

w dniu  15  grudnia  2020 roku o godzinie 1400                                            

w sali Sesyjnej w Urzędzie Miejskim w Kowalewie Pomorskim 
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Ad.1.Sprawy regulaminowe. 

 

I Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji  - 5 radnych 

obecnych  - 4 radnych 

nieobecni  - 1 – Piotr Sęk 

oraz zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

II Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ryszard Lipiński. 

 

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – o godzinie 1400 otworzył posiedzenie Komisji i 

po powitaniu radnych i zaproszonych gości stwierdził kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

W dalszej części Przewodniczący poinformował, że wszyscy otrzymali porządek posiedzenia, 

który przedstawia się następująco: 

 

III Porządek posiedzenia: 

1. Sprawy regulaminowe. 

2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 05 listopada 2020 roku w sprawie zabezpieczenia                              

w projekcie przyszłorocznej uchwały budżetowej środków finansowych dla ROD 

“Jedność”. 

3. Rozpatrzenie wniosku z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie dofinansowania 

działalności Towarzystwa Miłośników Kowalewa Pomorskiego w roku 2021. 

4. Zapytania, sprawy różne. 

5. Zakończenie. 
                        

Ad.2. Rozpatrzenie wniosku z dnia 05.11.2020r. 

 

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – poinformował, że posiedzenie Komisji zwołano 

celem rozpatrzenia wniosków - wszyscy radni otrzymali wraz z zaproszeniami materiał do 

zapoznania. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 5 listopada 2020 r. do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej       w Kowalewie Pomorskim wpłynął wniosek złożony przez Prezesa Rodzinnego 

Ogrodu Działkowego „Jedność” w Kowalewie Pomorskim w sprawie zabezpieczenia w 

projekcie przyszłorocznej uchwały budżetowej środków finansowych dla ROD “Jedność”. 

Przewodniczący odczytał treść wniosku. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do protokołu. 

W dalszej części poinformował, że pismem z dnia 18 listopada 2020r.; Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Kowalewie Pomorskim przekazał wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

celem zajęcia stanowiska przez Komisję Skarg Wniosków  i Petycji. Dodał, że pismem z dnia 

23 listopada 2020r.; jako Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Kowalewie Pomorskim zwrócił się do Radcy Prawnego Urzędu Miejskiego w Kowalewie 

Pomorskim  o wydanie opinii prawnej w sprawie wyżej wymienionego wniosku, która 

umożliwi zajęcie stanowiska przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. W dalszej części 

odczytał treść otrzymanej opinii. 
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Przedstawiony materiał stanowi załącznik do protokołu. 

 

W wyniku dyskusji i zadawanych pytań odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: Radca Prawny, 

Burmistrz Miasta, Skarbnik Gminy, Zastępca Burmistrza, Sekretarz Gminy. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie złożony wniosek i zadecydowała o przekazaniu go  do  

Burmistrza Miasta Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją 

właściwością. 

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – poprosił o przegłosowanie przez członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:  kto z Radnych jest „za” przekazaniem  wniosku 

Burmistrzowi Miasta Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją 

właściwością. 

Radni jednogłośnie 4 głosami „za” zadecydowali o przekazaniu  wniosku Burmistrzowi Miasta 

Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją właściwością. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie wniosku z dnia 18 listopada 2020 roku w sprawie dofinansowania 

działalności Towarzystwa Miłośników Kowalewa Pomorskiego w roku 2021. 

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – poinformował, że w dniu 18 listopada 2020r. 

do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim wpłynął wniosek złożony 

przez Prezes TOWARZYSTWA Miłośników Kowalewa Pomorskiego P. Annę Grabowską             

w sprawie dofinansowania działalności TOWARZYSTWA Miłośników Kowalewa 

Pomorskiego  w roku 2021. W dalszej części odczytał treść wniosku. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie dodał, że pismem z dnia 18 listopada 2020 r.; Przewodniczący Rady Miejskiej                         

w Kowalewie Pomorskim przekazał wniosek do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem 

zajęcia stanowiska przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji. Dodał, że pismem z dnia 23 

listopada 2020r.; jako Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Kowalewie Pomorskim zwrócił się również do Radcy Prawnego Urzędu Miejskiego w 

Kowalewie Pomorskim  o wydanie opinii prawnej w sprawie wyżej wymienionego wniosku, 

która umożliwi zajęcie stanowiska przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

W dalszej części odczytał treść otrzymanej opinii. 

Przedstawiony materiał stanowi załącznik do protokołu. 

W wyniku dyskusji ustalono, że Komisja opiniuje pozytywnie złożony wniosek i przekazuje go 

do Burmistrza Miasta Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją 

właściwością. 

 

Przewodniczący Komisji Ryszard Lipiński – poprosił o przegłosowanie przez członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:  kto z Radnych jest „za” przekazaniem  wniosku 

Burmistrzowi Miasta Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją 

właściwością. 

Radni jednogłośnie 4 głosami „za” zadecydowali o przekazaniu wniosku Burmistrzowi Miasta 

Kowalewo Pomorskie celem jego rozpatrzenia, zgodnie ze swoją właściwością. 
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Ad.4. Zapytania, sprawy różne. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Ad.5.Zakończenie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 1500 zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Protokół zawiera 4 kolejno ponumerowane strony. 
 

Protokołowała: 

D.Pilarska-Mądry 

 

        PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
                     SKARG,WNIOSKÓW I PETYCJI 

                 /-/  Ryszard  Lipiński 

 

 

 

 

 

 

 


